
Zápis ze schůze výboru TJ Sokol Statenice

konané dne 06.09.2023 od 19,00 hod v Hospůdce na
fotbalovém hřišti

Přítomni: Jana Špičáková, Petr Poulíček, Soňa Tobišková, Bohuslava 
Krčková, Lukáš Lorenc, Jan Petera

Omluveni: Ivan Machálek

Hosté: Tereza Robejšková, Tomáš Herzog

V úvodu schůze bylo hlasováno o přijetí nových členů sokola, Terezy 
Robejšková a Tomáše Herzoga. Oba se společně se podílejí na vedení 
cyklokroužku. Přijetí obou nových členů bylo jednohlasně odsouhlaseno.

1. Oddíl rybářský – o vedení kroužku se uchází pan Kruliš z Velkých 
Přílep – bude pozván na příští schůzi Sokola, kde probereme 
podrobnosti.

2. Stažení rezignace – jednatel P. Poulíček podal písemně stažení své 
rezignace – viz příloha.

3. Geometrický plán – manželům Šmucrovým jsme zaslali email, kde 
byl informován o výsledku zaměření přístavby chaty, která se 
nachází na několika katastrech včetně lesního pozemku. Dále byl 
informován o komplikacích z toho vyplývajících s tím, že ze strany 
Sokola již nemůžeme více pomoct, musí vše dořešit sami. Šmucrovi 
vzali na vědomí – akce byla ukončena.

4. Odkup pozemku - Krčková – výbor souhlasí o zahájení procesu 
prodeje odkupu pozemku, musí se domluvit s paní Kocíkovou.

5. Odkup pozemku - Kocíková – výbor souhlasí o zahájení procesu 
prodeje odkupu pozemku, musí se domluvit s paní Krčkovou.

6. Chata Sokola - inzerát bude podán na jaře 2024 - trvá

7. Sokolovna oprava zatékání – byla provedena oprava terasy, do 
budovy již nezatéká. V interiéru se zvedla podlaha, opravu podlahy 
v současné době provádí Petr Poulíček. Byl podepsán dodatek, na 
základě kterého byl snížen nájem, protože oprava byla placena 
nájemcem.



8. Nájemní smlouva na pronájem sokolovny - byl podepsán dodatek k 
nájemní smlouvě prodlužující její trvání o dalších 5 let včetně 
rozpisu nájmu na další roky.

9. Byla provedena oprava střechy, je nutné vrátit osvětlení na stožáry. 
Za tím účelem bude nutné zajistit plošinu.

10. Vyúčtování daru od letiště Praha – vyúčtování opravy střechy 
bylo sestaveno a v řádném termínu odesláno letišti.

11. Dar z rozpočtu obce na rok 2023, které by určen také na 
opravu střechy, byl též řádně vyúčtován a odeslán obci.

12. S provozem beach hřiště nás seznámil Honza Petera. 
Objednávkový systém funguje, k dnešnímu dni přišlo na účet více 
než 5 tisíc korun. Ve dnech 12., 19. a 26.9. budou probíhat výukové 
herní kempy.

13. Halloween – požádáme o grant z obce na 20 tisíc korun, dále 
oslovíme sponzory.

14. Sponzorské bannery – sundáme ty bannery, jejichž majitelé 
nás již nesponzorují.

15. Úprava kolem beach hřiště - Vítek Jansa osází skalníky, zadní 
část parkoviště bude doplněna živým plotem.

16. Nájemní smlouvy s chataři - byli obesláni všichni nájemci, 
odezva nebyla žádná. Provozní řád vytváří Míša Schroglová. Nájemní
smlouvu zpracuje Soňa Tobišková. Stávající smlouvy jsou do 
31.12.2023. Návrh smlouvy zašle Soňa kontrolnímu výboru - Matěji 
Maxovi.

17. Posvícení fest se bude konat v sobotu 16.9.2023.

18. Firma Woxi darovala 20 tisíc korun na provoz přípravky a 
cyklokroužku.

19. Dotace Česká spořitelna – z důvodu nepřítomnosti Míši 
Schroglové budeme probírat na dalším výboru Sokola.

20. Na příští rok budeme žádat od obce o pravidelný roční 
příspěvek z rozpočtu (bude použit na úpravu elektro rozvaděče).

21. Budou instalovány dvě nové vývěsné tabule – v Černém Vole 
v ulici Za Cihelnou. Druhá cedule bude umístěna v ulici Únětická.

22. Možnost navýšení kurzovného za kroužky/oddíly a navýšení 
odměn trenérů můžeme diskutovat až po předložení rozpočtu oddílů.



23. Podzimní brigáda bude v sobotu 4.11.2023.

Úkoly

 B. Krčková pozve na další schůzi Sokola pana Kruliše z 
Velkých Přílep ohledně založení Rybářského kroužku.

 P. Poulíček zajišťuje opravu podlahy v budově sokolovny.

 P. Poulíček zajistí plošinu na instalaci světel na stožáry.

 S. Tobišková a M. Schroglová požádají o grant, popř. osloví 
sponzory k pořádání Halloweenu.

 L. Lorenc odstraní bannery sponzorů, kteří již nepřispívají na 
rozvoj Sokola.

 S. Tobišková zašle M. Maxovi návrh Nájemní smlouvy 
s chataři.

Příští schůze – termín bude upřesněn

Schůze byla ukončena ve 22:00 hod

Zapsala Bohuslava Krčková

 

 


